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Vragen gesteld door de ChristenUnie fractie  
 
Fractie CU (vraag 1) 

Vraag Begroting 
Wanneer komt het college in 2019 met de vernieuwde invulling van het cultuurfonds vernieuwing & 
innovatie? 
 

Antwoord In de loop van 2019 op basis van de ambities naar aanleiding van het Regioprofiel, het coalitieakkoord 
en de midtermreview van de Cultuurnota. We willen bekijken hoe de vernieuwde invulling het best past 
bij de cultuurambities van de stad.  

 
 
Fractie CU (vraag 2) 

Vraag Begroting 
Wanneer informeert het college in 2019 de raad over de 3-jaarlijkse actualisatie van het onderhoudsplan 
van de theaters Odeon de Spiegel? 
 

Antwoord Van alle gebouwen binnen de gemeentelijke vastgoedportefeuille worden doorlopend de 
onderhoudsplannen geactualiseerd. In 2019 wordt definitief overgegaan op een nieuwe wijze van 
verwerking van de gegevens en worden de onderhoudsplannen van alle gebouwen geactualiseerd. 
Dit zal resulteren in een nieuw tienjarig onderhoudsperspectief met een daarbij behorende 
onderhoudskostenraming, het meerjaren onderhoudsplan (MJOP).   
Dit MJOP (inclusief Spiegel en Odeon) wordt in het kader van de begroting 2020 aan u voorgelegd 

 
 
Fractie CU (vraag 3) 

Vraag Begroting 
Wanneer kunnen we verwachten dat Zwolle Anders haar deuren opendoet, nadat de voormalige 
gebouwen van SMZ zijn hersteld? 
 

Antwoord De verwachting is dat in november 2018, de aannemer Hanzebouw, begint met de restauratie van de 
voormalige panden van SMZ. De herstelperiode gaat minimaal 8 maanden duren. Daarna dient 
Stichting Allemaal Zwolle de panden nog in te richten tot een belevingscentrum. Dit belevingscentrum, 
waarbij de verhalen van Zwolle op een moderne manier worden gepresenteerd zal naar verwachting 
openen rond 1 januari 2020.  

 
 
Fractie CU (vraag 4) 

Vraag Begroting 
Voor huisvesting team Archeologie (Voorstraat/Melkmarkt) wordt structureel 70.000 euro voorgesteld. 
Komt dat bovenop de al bestaande huisvestingskosten voor team archeologie? Is hier financieel een 
overlap met de aangekondigde erfgoedhotspot? 
 

Antwoord Deze kosten komen bovenop de al bestaande huisvestingskosten. Het betreft alleen de kosten van 
huisvesting van team Archeologie; er is financieel geen overlap met een mogelijke erfgoedhotspot. 

 
 
Fractie CU (vraag 5) 

Vraag Begroting 
De capaciteitsuitbreiding voor onderwijshuisvesting is begroot op incidenteel 110.000 euro. Gezien de 
redenen voor deze uitbreiding: opstellen SHP, uitvoering energie convenant, uitvoering renovatie en 
nieuwbouwplannen, lijkt een meerjarige en misschien wel structurele inzet meer voor de hand te liggen. 
Graag meer inzicht in de capaciteit(sopbouw) in relatie tot de opgaven die deze afdeling heeft. 
Wat wordt bij capaciteitsuitbreiding onderwijshuisvesting bedoeld met ‘strategisch optimaal kunnen 
sturen’? 
 

Antwoord Met strategisch optimaal kunnen sturen wordt bedoeld, dat de langetermijnplannen voor 
onderwijshuisvesting en het daarmee benodigde vastgoed en daarvoor benodigde middelen zo optimaal 
mogelijk worden ingezet. Dit levert een bijdrage aan doelen, vastgesteld in het toekomstige strategische 
huisvestingsplan en de gemeentelijke begroting. 
 
De genoemde werkzaamheden in de tijdelijk uitbreidingsvraag betreffen deels incidentele en deels 
structurele werkzaamheden. De ontwikkelingen op het gebied van onderwijshuisvesting vragen om 
visie, uitwerking daarvan en tevens duidelijkheid over rolneming. Al deze aspecten worden op dit 
moment onderzocht en uitgewerkt. Dit gebeurt op onderdelen in samenwerking met het onderwijsveld. 
Hierbij wordt tevens gekeken hoe de rollen ingevuld moeten worden en welke (extra) capaciteitsvraag 
daar voor de gemeente bij hoort. Dit kan mogelijk leiden tot een toekomstig voorstel omtrent structurele 
uitbreiding. Op dit moment is dat nog onbekend en maakt dat deel uit van het onderzoek.  
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Fractie CU (vraag 6) 

Vraag Wordt apart bijgehouden hoeveel jonge mantelzorgers overbelast zijn?  
 

Antwoord Nee, van jonge mantelzorgers (jonger dan 18 jaar) is geen goede registratie.  
Overbelasting bij jonge mantelzorgers kan zich uiten in slechte cijfers op school, uitval door ziekte etc. 
Daarmee komen zij hopelijk in beeld bij het zorgteam van de scholen. Dat is één van de redenen, dat 
Zwolle Doet zich steeds meer richt op de kennisontwikkeling over mantelzorgers bij intermediairs, zoals 
bijvoorbeeld binnen het onderwijs.  
 

 
 
Fractie CU (vraag 7) 

Vraag Begroting 
Zijn gezondheidsprofielen per wijk ook inzichtelijk voor wijkbewoners? Hoe worden zij betrokken bij de 
uitkomsten ervan? 
 

Antwoord Het gezondheidsprofiel is openbaar beschikbaar via https://zwolle.nl/wijkgezondheidsprofiel  
Eind november 2018 is een overleg gepland met wijkverpleegkundigen en andere relevante partners uit 
het veld met als doel te vragen of zij het profiel bruikbaar vinden, wat zij missen en welke aanvulling 
(data) zij ons kunnen geven. 

 
 
Fractie CU (vraag 8) 

Vraag Begroting 
Waarom wordt bij middelengebruik (soft)drugs niet vermeld?  
 

Antwoord Het (soft)drug gebruik is niet opgenomen omdat in het vorige beleidsplan (soft)drugs geen speerpunt 
was. In het nieuwe uitvoeringsplan is opgenomen: "Het percentage  jongeren dat alcohol of andere 
middelen gebruikt is in 2021 niet toegenomen t.o.v. 2017. We onderzoeken eventuele verschuivingen in 
drugsgebruik". Ten aanzien van jongeren en middelengebruik hebben we een doelstelling.  

 
 
Fractie CU (vraag 9) 

Vraag Begroting 
In het voorveld moet meer worden opgevangen in het kader van collectieve voorzieningen. E wordt nu 
geïnvesteerd in een projectleider. Heeft het voorveld zelf ook iets nodig om die rol op zich te nemen? 
Waarom is de investering 120.000 euro voor de projectleider bij Samen Zwolle incidenteel? 
 

Antwoord Vanaf 1 januari 2019 wordt de dagbesteding (Goede dagen & perspectief) opnieuw ingericht. We willen 
onze inwoners, met behoefte aan een zinvolle daginvulling, ondersteunen bij het maken van een 
passende keuze. Daarbij wordt niet alleen gekeken naar het aanbod van aanbieders van dagbesteding 
maar ook naar het aanbod van het voorveld. SamenZwolle is een samenwerkingsverband van een groot 
aantal organisaties die voor een belangrijk deel een rol spelen in het voorveld. Wij zien daarom voor 
SamenZwolle een rol weggelegd om ondersteuning te bieden bij het maken van een keuze. 
De subsidie wordt vooralsnog voor een jaar verstrekt. De rol van SamenZwolle wordt na 2019 
geëvalueerd. Afhankelijk van deze uitkomst wordt gekeken of en hoe de rol van SamenZwolle wordt 
voortgezet.  
 

 
 
Fractie CU (vraag 10) 

Vraag Begroting 
Energietransitie: Voor de uitvoering van de ambities op het gebied van energietransitie uit het 
coalitieakkoord is 1,72 miljoen nodig. Is bij deze raming ook rekening gehouden met verplichtingen die 
door het Klimaatakkoord dan wel het Rijk worden opgelegd aan de gemeente (bijvoorbeeld het met de 
regio opstellen van een RES)?  
 

Antwoord Er is rekening gehouden een met bijdrage aan de RES, niet met nog onbekende nieuwe verplichtingen 
vanuit het Rijk. 

 
 
Fractie CU (vraag 11) 

Vraag Begroting 
Starters en start-ups: In het coalitieakkoord is uitgesproken bij economische ontwikkelingen speciale 
aandacht te hebben voor starters, startups en agrarische ondernemers. Die eerste twee groepen komen 
met het investeren in een makelaar/accountmanager starters en startups naar voren in de begroting. 
Wat is het college voornemens om voor agrarische ondernemers te doen?  
 

Antwoord Deze vraag is niet technisch van aard en wordt daarom op dit moment niet beantwoord. 

https://zwolle.nl/wijkgezondheidsprofiel
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Fractie CU (vraag 12) 

Vraag Begroting 
Statushouders: Wat is volgens de gemeente op dit moment de grootste bottleneck om statushouders 
aan het werk te helpen en hoe kan de financiële injectie hierbij helpen? De gemeente Zwolle gaat NOA-
assessments afnemen. Bij wie komt de uitvoering hiervan te liggen? Bestaat de 500.000 euro aan 
incidentele kosten vooral uit extra personele kosten? 
 

Antwoord Er is momenteel een gebrek aan het voeren van regie. Veel partijen zijn betrokken bij inburgering.  
 

 Er wordt te weinig gedaan aan het managen van verwachtingen van de statushouder (o.a. 
mogelijkheden en onmogelijkheden, rechten en plichten) 

 De aanpakken op de verschillende levensterreinen worden veelal volgordelijk opgepakt: taal, 
huisvesting, behandeling, opleiding, vinden van werk, etc. Met als gevolg dat er veel tijd 
verstrijkt gedurende het integratieproces.  

 Het is voor de statushouders zelf moeilijk om een passende taalcursus te vinden en er is een 
gebrek aan duale trajecten. Daarnaast wijzigen de roosters van de inburgeringscursussen 
frequent, waardoor de combinatie van werken en inburgeren in de praktijk niet of nauwelijks 
plaatsvindt. 

 
De additionele middelen zetten wij in om uitvoering te geven aan de nieuwe aanpak in lijn met de 
nieuwe inburgeringswet van minister Koolmees. Deze wordt momenteel uitgewerkt; daarmee wordt ook 
de besteding van het budget bepaald. De gemeente heeft inmiddels ervaring opgedaan met het 
afnemen van NOA-assessments. Deze ervaringen betrekken we bij de nieuwe aanpak.  
 

 
 
Fractie CU (vraag 13) 

Vraag Begroting 
Nieuwbouw Saffier: Gezien de gemeentelijke duurzaamheidsambitie (energieneutraal in 2050) en de 
wettelijke verplichting om per 1 januari 2020 gebouwen te realiseren die minimaal voldoen aan BENG 
(Bijna EnergieNeutraal Gebouw) is het wenselijk hierop te investeren. BENG is reeds overeengekomen 
met het schoolbestuur conform de door de raad vastgestelde notitie Toekomstgerichte 
onderwijshuisvesting Zwolle. Met het schoolbestuur worden afspraken gemaakt om te komen tot een 
energieneutrale school (ENG). 
Bij BENG bouwen gaat men uit van een structureel budget van 35.554 euro. Welk gevolg heeft ENG 
bouwen op het structurele budget? 
 

Antwoord De met ENG gemoeide lasten bedragen structureel € 8.201 per jaar 

 
 
Fractie CU (vraag 14) 

Vraag Begroting 
Suicidepreventie: Internationaal is gebleken dat suïcidepreventie alleen werkt in een zogeheten 
community-aanpak. Beoogd wordt het taboe rond suïcide te doorbreken, suïcidale gedachten en 
uitingen beter te signaleren en vervolgens bespreekbaar te maken en van daaruit sneller toe te leiden 
naar professionele hulpverlening. ‘Supranet IJsselland’ wordt regionaal uitgevoerd en richt zich op alle 
elf gemeenten in de regio IJsselland. Uitvoering van het project Suïcidepreventie brengt kosten met zich 
mee die niet waren voorzien. Het project is reeds geaccordeerd door het AB van de GGD. Dit houdt in 
dat de deelnemersbijdrage van de elf gemeenten verhoogd dient te worden; voor Zwolle betekent dit 
voor 2018 en 2019 een bijdrage van € 29.584. 
Super, dat hier meer aandacht aan gegeven wordt. Welke kosten binnen het project worden hiermee 
gedekt? Waar moeten we dan aan denken? 
 
 

Antwoord Budget is bestemd voor de Supranet Community-aanpak – en daarmee ‘Supranet IJsselland’ – dat 
uitgevoerd wordt door de GGD en dat zich richt op: 
1. Organiseren van een effectieve (regionale) mediacampagne gericht op diverse doelgroepen; 
2. Trainen van gatekeepers; 
3. Onder de aandacht brengen van suïcidepreventie binnen de huisartsenpraktijk; 
4. Actief benaderen van specifieke risicogroepen voor hulp door (eerste- of tweedelijns) 

zorgprofessionals en/of door naasten uit hun sociale omgeving 
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Fractie CU (vraag 15) 

Vraag Begroting 
Opvang uitgeprocedeerde asielzoekers: De gemeente Zwolle biedt, onder bepaalde voorwaarden, 
onderdak aan ongedocumenteerden (uitgeprocedeerde asielzoekers).  Voor 2019 is €120.000 begroot 
voor dit onderwerp. Tot en met 2018 is dat meerjarig incidenteel aangevuld met €100.000. 
Voor 2019 zijn er wederom aanvullende middelen nodig tot een bedrag van €75.000. Dat komt niet 
omdat het aantal uitgeprocedeerde asielzoekers dat gebruikt maakt stijgt, maar wel door de 
toenemende zorgvraag. Veel uitgeprocedeerde statushouders kampen met psychosociale problemen 
welke intensieve ondersteuning vraagt. Wat is de oorzaak dat de toename in zorgvraag tov voorgaande 
jaren? 
 
 

Antwoord De samenstelling van de groep uitgeprocedeerde asielzoekers is de laatste jaren veranderd. We zien 
uitgeprocedeerde asielzoekers in gezinsverband, vaker terugkeren naar land van herkomst en/of alsnog 
een reguliere verblijfsvergunning krijgen. Daarentegen zien we de instroom van alleenstaande, 
uitgeprocedeerde asielzoekers met psychosociale problemen stijgen. Zij zijn minder geneigd om terug 
te keren naar land van herkomst. Wij nemen de verantwoordelijkheid voor deze mensen indien zij in 
onze gemeente verblijven. Om deze mensen te overtuigen dat terugkeer naar land van herkomst de 
beste optie is, is intensieve begeleiding nodig. Daarnaast is de begeleiding erop gericht de (mogelijke) 
overlast die zij veroorzaken te beperken. 

 
 
Fractie CU (vraag 16) 

Vraag Begroting 
Indicator Bruisweken: Kan men de terugval in het deelnemersaantal van 2017 tov 2016 verklaren? 
Aangezien er wel groei te zien was in het studentenaantal.  
 

Antwoord Het totaal aantal deelnemers aan de Bruisweken in 2017 lag iets lager dan het jaar 2016 (het gaat om 
een verschil van 224 personen (2016: 11.152 en 2017: 10.928)). Dit is te verklaren door een grotere 

focus op de ‘kernevenementen’, waar wel een sterke stijging in deelname is te zien. De Bruisweken 
bestaan namelijk uit de ‘kernevenementen’ HBO Bruisweek en de MBO Bruisdag (introductie voor 
startende studenten) en een ‘aanvullend programma’, dat ook interessant is voor ouderejaars. Bij het 
organiseren van de bruisweken lag de prioriteit in 2017 met name bij de kernevenementen, dus het 
aanbod voor de eerstejaars studenten. Dit was zeer succesvol aangezien er ruim 7.300 deelnemers 
(t.o.v. 6.300 deelnemers in 2016) aan de introductieprogramma’s hebben meegedaan. Door deze 
verschuiving in focus was het aanvullend programma iets minder uitgebreid dan in 2016. Ondanks de 
sterke stijging van het aantal deelnemende eerstejaars studenten, kan dit een verklaring zijn dat het 
totaal aantal deelnemers licht is gedaald.  

 
 
Fractie CU (vraag 17) 

Vraag Begroting 
Opvang en Bescherming: Wat houdt het Zwolse preventieproject ‘Loverboys’ in? Hoe vindt de uitvoering 
hiervan plaats? Waarin vinden we de financiele investering in terug?  
Welke plannen ontwikkelt het college voor het aanstellen van een zorgcoordinator Mensenhandel? Op 
welke manier werkt de gemeente hierin samen met andere betrokken organisaties?  
 
 

Antwoord Het Zwolse preventieproject Loverboys is een samenwerking van diverse organisaties zoals Kadera, 
Scharlaken Koord, Mee IJsseloevers, Mindfit en GGD IJsselland. De coördinatie is in handen van de 
GGD IJsselland. Het project kent voor diverse scholen (VO, VSO, Praktijkonderwijs en MBO Nivo 1), 
jongerenwerk en jeugdhulpverlening een aanbod van preventieactiviteiten. Er is daarbij ook breder 
aandacht voor seksuele weerbaarheid en internet.  De scholen worden voor dit project bezocht door de 
coördinator. De subsidie is onderdeel van de begroting voor huiselijk geweld.  
Over Mensenhandel komt het college bij de PPN met een voorstel hoe hier invulling aan te geven. Bij 
de voorbereiding daarvan wordt ook overlegd met de andere betrokken organisaties.   
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Fractie CU (vraag 18) 

Vraag Begroting 
Indicator Betrokkenheid bij veranderingen: Heeft de gemeente een verklaring voor het feit dat de 
tevredenheid onder de inwoners gedaald is bij het voldoende betrekken van inwoners bij veranderingen 
in de buurt?  
 

Antwoord Als gemeente is onze inzet om bij een verandering in een buurt vroegtijdig belanghebbenden te 

betrekken. Uitgangspunt hierbij is maatwerk. De ervaring leert evenwel dat het daarbij niet altijd mogelijk 

is iedereen tevreden te stellen. Sommige onderwerpen roepen emoties op.  

Daarnaast geldt dat bij een initiatief van derden de verantwoordelijkheid voor het betrekken van 
bewoners bij de initiatiefnemer ligt. Niet elke initiatiefnemer realiseert zich de impact van zijn plan voor 
de omgeving en het betrekken van bewoners wil nog wel eens sluitpost zijn. Met name daar waar 
omwonenden dan niet blij zijn met een initiatief wordt de rol van de gemeente dan als te passief 
ervaren. Deze ervaringen hebben al wel geleid tot een gewijzigde aanpak en vanaf de start worden met 
de initiatiefnemer afspraken gemaakt.   
 

 
 
Fractie CU (vraag 19) 

Vraag Berap 
Ik lees in de Berap-2 dat we een overschrijding van 100.000 euro hebben omdat we een rechtszaak 
hebben tegen JCDecaux over marktconforme tarieven, (gaat over straatmeubilair, reclame bushokjes, 
etc). Dit conflict loopt sinds 2012 en nu pas gaan we naar de rechter. Waarom wordt de raad nu pas 
geïnformeerd? Hoe groot is ons nadeel doordat we sinds 2012 geen marktconforme waarderingen 
krijgen van het bedrijf? 
 

Antwoord Deze zaak loopt niet sinds 2012. Vanaf 2012 (met terugwerkende kracht van 5 jaar) kan het 
marktconforme bedrag worden gevorderd. Begin 2016 was bekend dat er sprake was van mogelijke 
staatssteun. De raad is in 2016 en 2017 op de hoogte gesteld over deze zaak in de risicoparagraaf.  
In de vertrouwelijke risicoparagraaf (2018) is terug te vinden welk bedrag de gemeente over de 
afgelopen jaren kan ontvangen.   
 

 
 
Fractie CU (vraag 20) 

Vraag Berap 
Vrijval project stimuleringsregeling duurzame woningbouwproductie. Wat is de verklaring voor het 
vrijvallen van 40k uit dit project? Was het te ruim begroot? Waren er meevallers? Zijn de doelstellingen 
van het project stimuleringsregelingen wel behaald?  
 

Antwoord Dit betreft de subsidieregeling “duurzame woningbouwproduktie”. Deze regeling had tot doel om 
duurzame woningbouw (energieneutraal, EPC <= 0)  te stimuleren tot het moment waarop deze ambitie, 
de landelijke norm zou worden (2020). Vanuit deze subsidieregeling is het volledige budget toegekend 
aan woningbouwprojecten die hiervoor een aanvraag hebben gedaan. Omdat het subsidieplafond was 
bereikt is de regeling in 2017 stopgezet. Vanwege het niet behalen van de afgesproken prestatie of het 
overschrijden van de termijn is een aantal subsidie-toekenningen niet definitief beschikt. Hierdoor blijft 
er uiteindelijk €40.000 over. De stimulering van duurzame bouw is overigens voortgezet door middel van 
“vergroening leges”, zie ook: https://www.zwolle.nl/wonen-en-leven/bouwen-en-verbouwen/groene-leges 
 

 
 
Fractie CU (vraag 21) 

Vraag Berap 
Leerlingenvervoer: wat is achtergrond van meer proefplaatsingen in het speciaal onderwijs? Waar komt 
de groei vandaan? 
 

Antwoord In het schooljaar 2017 - 2018 hebben we de tendens gezien dat veel leerlingen die in het kader van 
passend onderwijs naar regulier onderwijs zijn gegaan het daar niet redden en waar middels een 
proefplaatsing is gekeken of speciaal onderwijs meer passend zou zijn. Vaak betreft de proefplaatsing 
een periode van 6 weken, waarna besloten wordt of de leerling doorstroomt naar het speciaal onderwijs.  
 
 

 
 
  

https://www.zwolle.nl/wonen-en-leven/bouwen-en-verbouwen/groene-leges
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Fractie CU (vraag 22) 

Vraag Berap 
Nu worden soms plekken bezet gehouden (in beschermd wonen, logeerhuis etc) door mensen die de 
zorg niet perse nodig hebben maar niet kunnen uitstromen omdat er geen (goede en betaalbare) 
woning beschikbaar is.   
Stel dat we fictief alle mensen op de goede plek zouden hebben. Hoeveel mensen zouden dan kunnen 
uitstromen? En waar zitten dan de grootste knelpunten? 
 
 

Antwoord Het klopt dat de uitstroom vanuit beschermd wonen en maatschappelijke opvang werd en wordt 
belemmerd door een tekort aan betaalbare, passende en adequate zelfstandige huisvesting in Zwolle 
en de regio. Dit was dan ook de reden dat het College begin 2017 (op basis van het zgn. DSP-rapport) 
samen met de regiogemeenten een afsprakenkader 2017-2018 heeft vastgesteld, wat een belangrijke 
bijdrage zou moeten leveren aan het oplossing van deze zgn. 'prop'. Eén van de grootste knelpunten 
daarbij was de groep 'jongeren'. Twee elementen stonden in het afsprakenkader centraal, te weten 
enerzijds het per gemeente beschikbaar stellen van extra woningen t.b.v. uitstroom (ook opgenomen in 
de prestatieafspraken met corporaties) en het maken en borgen van een aantal procesafspraken (zoals 
het terugleiden van cliënten naar de herkomstgemeente). De cijfers zoals opgenomen in de begroting 
2019 geven het tussenresultaat hiervan t/m 2017.  
Op basis van de cijfers van 31-12-2017 zouden 47 personen uit het beschermd wonen kunnen 
uitstromen. Het aantal personen dat op dit moment vanuit de maatschappelijke opvang zou kunnen 
uitstromen is niet bekend. 
Op dit moment wordt - op basis van de tussenrapportages van aanbieders - in beeld gebracht in 
hoeverre de inspanningen en afspraken tot voldoende resultaat geleid hebben. De gemeenten zullen op 
basis hiervan bespreken en besluiten welke nadere afspraken nodig zijn. Indruk is dat de doorstroom in 
2018 wel verder is verbeterd, maar dat nadere afspraken (of voortzetting daarvan) over de periode 2019 
en verder nodig zijn om tot een verdere verbetering te komen. 
 

 
 
Fractie CU (vraag 23) 

Vraag Berap 

Bijzondere bijstand wordt minder gebruikt en ook voor lagere bedragen toegekend. Wat is daarvan de 
reden? En hoe verhoudt zich dat tot de stijging van 10 % (van 41 naar 51%) van individuele 
inkomenstoeslag?  
 

Antwoord We zien bij bijzondere bijstand een lager gemiddeld bedrag, wat waarschijnlijk veroorzaakt wordt 
doordat er tot nu toe in 2018 minder statushouders zijn, die een beroep doen op een vergoeding van 
kosten voor woninginrichting. 
De groei in het aantal verstrekte individuele inkomenstoeslagen komt doordat het aantal mensen dat 
langer dan 3 jaar afhankelijk is van een laag inkomen is gegroeid. Ook deze groep kan een beroep op 
bijzondere bijstand doen bij onvoorziene noodzakelijke kosten, alhoewel hier door het verstrekken van 
de individuele inkomenstoeslag soms ook zelf in kan worden voorzien.  
 
 

 
 
Fractie CU (vraag 24) 

Vraag Berap 
Wordt het verbeter en bespaarloket ook door woningbouwcoöperaties gebruikt of liever nog 
overgenomen? Hoe besteden zij aandacht aan slimmer energiebesparing? 
 

Antwoord Verbeter & Bespaar bedient particuliere woningeigenaren. Corporaties zijn zelf verantwoordelijk voor 
verduurzaming van hun vastgoed, daar zijn landelijke afspraken over. En lokaal de prestatieafspraken. 
Als huurders zelf iets willen melden zij zich doorgaans bij hun eigen corporatie voor maatregelen.  
 

 
 
Fractie CU (vraag 25) 

Vraag Berap 
Uit hoeveel fte bestaat het sociaal wijkteam nu tov situatie 2015? Er is sprake van een relatief grote 
flexibele schil bij de formatie sociale wijkteams in 2018. Is dat ook in 2019 het geval? Welke afwegingen 
spelen bij de omvang van de flexibele schil een rol? 
 

Antwoord Er kan geen goede vergelijking van de formatie / fte’s van het SWT door de jaren heen worden 
gemaakt. Dit komt doordat het SWT zeker in de eerste 3 jaren voortdurend in ontwikkeling was en 
veelvuldig te maken kreeg met incidentele taken (bijv. als gevolg van nieuwe contracteringen), 
processen ontwikkeld en doorontwikkeld zijn, taken zijn toegevoegd (bijv. schoolmaatschappelijk werk 
primair onderwijs), etc. Dit is één van de reden, dat het SWT periodiek een formatiemeting doet. Na de 
0-meting  (2016) en de 1-meting (2017) wordt momenteel gewerkt aan een 2-meting (begin 2019).  
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Het feit, dat het SWT en haar takenpakket (structureel en incidenteel) volop in beweging zijn, vereist 
flexibiliteit. De flexibele schil van het SWT was begin 2018 circa 20% en is teruggebracht naar 15% eind 
2018. 
Bij de afweging van de omvang van de flexibele schil spelen veel factoren een rol, waaronder: 

 verhouding structurele en incidentele taken 

 kwaliteit van dienstverlening t.b.v. de inwoners en daarmee een optimale verhouding tussen de 
verschillende vakdisciplines 

 financiële kaders en risico-management 

 behoud van expertise 

 goed werkgeverschap 
 

 
 
Fractie CU (vraag 26) 

Vraag Berap 
Waardoor is het positief resultaat van Wezo ontstaan? En waardoor ontstaat het extra tekort van 
100.000 euro voor het SW? 
 

Antwoord Het operationeel resultaat ontwikkelt zich positief ten opzichte van de prognose in BERAP 1 doordat 
beschut werk binnen voldoende en beter betaald werk heeft  en het aantal arbeidsfit trajecten vanuit 
gemeenten en overige doelgroepen boven de begroting zit waardoor de trajectopbrengsten toenemen. 
In de eerste doorrekening van de begroting 2019 van Wezo ontstaat er een extra tekort op de dekking 
van de vaste kosten doordat de omzet uit de SW activiteiten daalt als gevolg van het afnemend aantal 
SW'ers. Op dit moment wordt gewerkt aan de eerste (gezamenlijke) begroting van de overheids-bv. In 
december zal deze in de AVA worden vastgesteld en zal duidelijk zijn hoe dit hierin doorwerkt. 
 

 
 
Fractie CU (vraag 27) 

Vraag Berap 
Waarom is het budget van 58.000 euro voor maatschappelijke participatie niet gebruikt?   
 

Antwoord Dit budget wordt incidenteel besteed gericht op maatschappelijke participatie. Tot nu toe is er minder 
beroep op dit budget gedaan dan verwacht.  

 
 
Fractie CU (vraag 28) 

Vraag Berap 
De informatievoorziening wordt innovatief gestandaardiseerd. Wat wordt daarmee bedoeld? En hoe 
wordt daarbij rekening gehouden met de niet-digitale Zwollenaar? 
 

Antwoord Bedoeld wordt dat we moderne technieken inzetten bij de dienstverlening aan inwoners en bedrijven. 
Voor de niet digivaardige Zwollenaar zullen er ook fysieke mogelijkheden blijven i.h.k.v. dienstverlening 
inwoners en bedrijven. 
 

 
 


